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TILSTEDE PÅ MØTET: 
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Elisabeth Sollihaug AP 
Embla Sofie K. Sørensen AP 
Geir Mosti AP 
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Kathrine Moan Larsen AP 
Nils-Christian Steinbakk AP 
Trine Nordvik Løkås AP 
Wiggo Lund AP 
Kassandra Eleni Bredrup Petsa FRP 
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Ketil Skår H 
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Ronny Borge H 
Siv Anita Johnsen Brekke H 
Ingelin Noresjø KRF 
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Per-Gunnar Kung Skotåm R 
Audun Dahl SP 
Karl Gunnar Strøm SP 
Marlen Rendall Berg SP 
Richard Furnes Skagen SP 
Øystein Gangstø SP 
Anne Fagerthun Stenhammer SV 
Ole Tobias Orvin SV 
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Michael Sagnes FRP 
Per Kristen Løkås H 
Kjetil Sørbotten R 

 
Andre: 
Berit Vestvann Johnsen 
Bjørn Olav Skoglund 
Ellen Beate Lundberg 
Erik Alvestad 
Kariann Skar Sørdahl 
Ketil Hugaas 
Laila Olsen Finvik 
Lena Holmstrøm 
Liss-Ane Simonsen 
Terje Valla 
Torill Mørkhagen 
Trond Heimtun 
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Møtenotater: 
Møtet var innkalt på lovlig måte. Møtet var kunngjort i distriktets lokalaviser, og dokumentene 
var utlagt til ettersyn på kommunens hjemmeside. 
Ordfører Marlen Rendall Berg og varaordfører Ronny Borge ledet møtet. 
 
Det var ingen merknader til innkalling og dagsorden. 
 
Orientering fra Salten IUA v/Bent Freddy Sollund 
Orientering fra Salten Brann IKS v/Per Gunnar Pedersen 
 
Orientering fra kommunedirektør: 
1. Innkjøp og KOFA v/enhetsleder Tom Seljeås 
2. Regnskap 2021 v/kommunedirektør Ellen Beate Lundberg og kommunalsjef Kariann 
Sørdahl 
 
Inhabilitet: 
Sak 12/22: Marlen Rendall Berg, styremedlem i Midtre Nordland nasjonalparkstyre 
Sak 5/22: Ole Tobias Orvin, styreleder i LHL 
Sak 14/22: Siv Anita Johnsen Brekke, styremedlem i Helsetunet borettslag 
Sak 14/22: Per Kristen Løkås, styremedlem i Helsetunet borettslag 
 
Taletid: 
Ordførers forslag om taletid på 3 minutter ble enstemmig vedtatt. 
 
Sak 4/22 ble behandet før sak 3/22. 
 
Ketil Skår (R) fikk innvilget permisjon fra og med sak 17/22. 
 
Varaordfører minte representantene på at de selv fra 01.01.2022 må legge inn krav om 
møtegodgjørelse i Visma for hvert møte. Brukerveiledning ble utdelt i møtet. 

 
 
 
 
 
 
UNDERSKRIFTER: 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 
 
Fauske 25.02.22 
 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 
Marlen Rendall Berg 
ordfører 

representant representant 

 
Protokollen er godkjent av kommunestyret i møte nr           den 
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Saksliste 
 

Saksnr. Sakstittel  
001/22 Godkjenning av møtebok  

002/22 Referatsaker i perioden  
003/22 Politisk sluttbehandling - Kommuneplanens 

samfunnsdel med arealstrategier 2022-2034 
 

004/22 Revidert helseoversikt - Folkehelsa i Fauske 2021  

005/22 Årsbudsjett 2022 og økonomiplan 2022-2025 - 
Tilbakemelding til Kommunestyret om budsjettvedtaket 
- Prioritering- og finansieringsbehov 

 

006/22 Betalingsregulativ 2022 - Endring i parkeringssatser  
007/22 Orientering om skolenes arbeid med tema 22. juli 2011  

008/22 Plan mot mobbing i de kommunale barnehagene  

009/22 Søknad om overtagelse av brannbil anno 1942  

010/22 2. gangsbehandling av massedeponi ved Ågifjellet  
011/22 Søknad om bruk av bevilgede midler til gjennomføring 

av grunnundersøkelser 
 

012/22 Høringssvar fra Fauske kommune - besøksstrategi 
Junkerdal nasjonalpark 

 

013/22 Høringsuttalelse fra Fauske kommune - Ny 132 kV 
ledning Salten-Valljord og tiltak ved Fauske og Valljord 
transformatorstasjoner 

 

014/22 Søknad om kjøp av areal Helsetunet 11  for etablering 
av nedsenkbare søppelcontainere. 

 

015/22 Politisk struktur - Nedsetting av arbeidsutvalg og 
mandat 

 

016/22 Anke på formannskapssak 113/21 - Søknad om 
tilskudd fra næringsfondet – anskaffelse av nye stoler 
til Fauske kino 

 

017/22 Grunngitt spørsmål til kommunestyremøtet 24. februar 
2022 - Rus- og psykiatritjenesten 
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001/22: Godkjenning av møtebok 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Møtebok nr. 9/2021 godkjennes. 

 
Kommunestyre 24.02.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 001/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Møtebok nr. 9/2021 godkjennes. 

 
 
 
002/22: Referatsaker i perioden 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 
 
Kommunestyre 24.02.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 002/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 

 
 
 
003/22: Politisk sluttbehandling - Kommuneplanens samfunnsdel med arealstrategier 
2022-2034 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 10.02.2022 
Innstilling til kommunestyret: 

Fauske kommune har etter plan- og bygningsloven §11-1 fått utarbeidet en 
kommuneplan som et strategisk dokument og virkemiddel for kommunens utvikling. Den 
skisserer viktige trekk ved samfunnsutviklingen og bruk av arealene i kommunen. 
 
I henhold til plan- og bygningsloven § 11-5 vedtar Fauske kommunestyre 
Kommuneplanens samfunnsdel med arealstrategier 2022-2034 slik den foreligger etter 
innarbeidede endringer. 
 
Kommunestyrets vedtak om kommuneplan kan ikke påklages.  
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Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 
Fauske kommune har etter plan- og bygningsloven §11-1 fått utarbeidet en 
kommuneplan som et strategisk dokument og virkemiddel for kommunens utvikling. Den 
skisserer viktige trekk ved samfunnsutviklingen og bruk av arealene i kommunen. 
 
I henhold til plan- og bygningsloven § 11-5 vedtar Fauske kommunestyre 
Kommuneplanens samfunnsdel med arealstrategier 2022-2023 slik den foreligger etter 
innarbeidede endringer. 
 
Kommunestyrets vedtak om kommuneplan kan ikke påklages.  
 
 
 
 
 

 
Formannskap 10.02.2022: 
 
 
Behandling: 
Orientering v/areal- og samfunnsplanlegger Liss-Ane Simonsen. 
År 2023 endres til år 2034 i kommunedirektørens forslag til innstilling. 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 005/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Fauske kommune har etter plan- og bygningsloven §11-1 fått utarbeidet en 
kommuneplan som et strategisk dokument og virkemiddel for kommunens utvikling. Den 
skisserer viktige trekk ved samfunnsutviklingen og bruk av arealene i kommunen. 
 
I henhold til plan- og bygningsloven § 11-5 vedtar Fauske kommunestyre 
Kommuneplanens samfunnsdel med arealstrategier 2022-2034 slik den foreligger etter 
innarbeidede endringer. 
 
Kommunestyrets vedtak om kommuneplan kan ikke påklages.  

 
Kommunestyre 24.02.2022: 
 
 
Behandling: 
Nytt utsettelsesforslag fra Sp, H, Frp og KrF, foreslått av Ingelin Noresjø, Kristelig 
Folkeparti 
1. Kommunedirektøren bes komme tilbake med en omarbeidet ny utgave av samfunnsdelen i 
kommuneplanen der innspillene tas med. 
2. Kommuneplanens samfunnsdel er det overordna plandokumentet som skal ligge til grunn 
for både arealdelen og annen planverk i kommunen, derfor ber vi kommunedirektøren om at 
denne planen prioriteres og at justert utgave legges fram til formannskapet 24. mars og til 
kommunestyret 7. april. 
3. Ettersom tidsfristen er knapp for saksbehandling og utsending av saksdokumenter i tide, 
kan saken ettersendes til formannskapet, senest innen 21. mars kl 12.00. 
 

 
Utsettelsesforslag fra AP, foreslått av Kathrine Moan Larsen,      Arbeiderpartiet 
Kommuneplanens samfunnsdel er den strategisk viktigste planen for utviklingen av 
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kommunen og det øverste styringsdokument i årene som kommer. 
 
Skal Fauske kommune lykkes er det svært viktig at planen er godt gjennomarbeidet og bredt 
forankret i befolkningen og næringslivet. Like viktig er det at kommunens organisasjon og 
politikere involverer seg og er bevist på å gi kommunen tydelige mål og ny visjon. 
 
Gjennom planprosessen har det vært utfordrende med involvering og arbeidsformen har for 
det meste vært digital. 
 
Det har ikke vært mulig å gjennomføre idèmyldring, verksteder og folkemøter verken i 
Sulitjelma eller Valnesfjord slik som Kommunestyret har vedtatt og det var svært få som 
møtte i kinosalen i sentrum. Man har ikke klart å skape eierskap og forankring til planen på 
grunn av koronapandemien. 
 
Med bakgrunn i dette foreslås det å utsette sluttbehandling av planen til etter gjennomføring 
av verksteder/folkemøter. 
 

 
AP's utsettelsesforslag fikk 13 (8AP, 3R, 2SV) stemmer og ble forkastet. 
FRP/H/KRF/SP's utsettelsesforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 003/22 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Kommunedirektøren bes komme tilbake med en omarbeidet ny utgave av 
samfunnsdelen i kommuneplanen der innspillene tas med. 
2. Kommuneplanens samfunnsdel er det overordna plandokumentet som skal ligge til 
grunn for både arealdelen og annen planverk i kommunen, derfor ber vi 
kommunedirektøren om at denne planen prioriteres og at justert utgave legges fram til 
formannskapet 24. mars og til kommunestyret 7. april. 
3. Ettersom tidsfristen er knapp for saksbehandling og utsending av saksdokumenter i 
tide, kan saken ettersendes til formannskapet, senest innen 21. mars kl 12.00. 

 
 
 
004/22: Revidert helseoversikt - Folkehelsa i Fauske 2021 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 10.02.2022 
Innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret vedtar «Folkehelsa i Fauske 2021 – Oversikt over helsetilstand og 
påvirkningsfaktorer» som kommunens gjeldende helseoversikt. Oversikten revideres 
årlig. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Kommunestyret vedtar «Folkehelsa i Fauske 2021 – Oversikt over helsetilstand og 
påvirkningsfaktorer» som kommunens gjeldende helseoversikt. Oversikten revideres 
årlig. 
 

 
Formannskap 10.02.2022: 
 
 
Behandling: 
Orientering v/folkehelserådgiver Lena Holmstrøm 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
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FOR- 006/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret vedtar «Folkehelsa i Fauske 2021 – Oversikt over helsetilstand og 
påvirkningsfaktorer» som kommunens gjeldende helseoversikt. Oversikten revideres 
årlig. 

 
Kommunestyre 24.02.2022: 
 
 
Behandling: 
Folkehelserådgiver Lena Holmstrøm orienterte. 
 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 004/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Kommunestyret vedtar «Folkehelsa i Fauske 2021 – Oversikt over helsetilstand og 
påvirkningsfaktorer» som kommunens gjeldende helseoversikt. Oversikten revideres 
årlig. 

 
 
 
005/22: Årsbudsjett 2022 og økonomiplan 2022-2025 - Tilbakemelding til Kommunestyret 
om budsjettvedtaket - Prioritering- og finansieringsbehov 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 10.02.2022 
Innstilling til kommunestyret: 
1. Ved samme antall årskort og døgnparkeringer i utfartsområdene i 2022 som i 2021 er det 
en underdekningen på kroner 48.600,- i budsjettet. Økt pris på årskort og ved 
bobilparkeringen gir samlet inntekt på kr 127.500,- 
 
48.600,- dekkes inn ved 36 flere solgte årskort, 195 ekstra døgn på bobilparkeringen, 972 
flere parkeringer på utfartsstedene, eller en kombinasjon av disse. 
 
Vi mener det er realistisk at det blir økt besøk både ved utfartssteder og ved bobilparkeringen 
i 2022. Åpne grenser vil medføre flere turister inn til Norge, Kobberløpet, blest om den 
kommende filmen om Sulis vil sette Fauske på kartet. I 2022 vil en få helårsvirkningen for 
betaling ved utfartsstedene. I 2021 kom ikke dette i gang før ca 1.april. 
 
Så langt er det i januar allerede solgt 550 døgnparkeringer. I fjor var dette tallet 0. Med like 
mange solgte døgnparkeringer i februar vil målet på 972 oppnås. 
 
Ev justering av tapt inntekt vil fremkomme først etter vintersesongen, og ved behov vil tiltak 
legges i økonomimelding 1. 

 
2. For å få en rask gjennomføring av utbyggingen av Sjåheia boligfelt, er det enhet VVA i 
kommunens egen regi som skal bygge ut. Utbyggingen starter i slutten av april med sikte på 
byggeklare tomter fra høst 2022. 
Salg av tomter starter så tidlig som mulig med prisfastsetting via takst. 
 

3. Bygningen på Teletunet som LHL disponerer - LHL-bygget – selges og det inngås dialog 
med Fauske LHL for mulig overtakelse av bygget. Ungdomsklubben på Fauske fortsetter 
driften i lokalene disponert av Fauske Røde Kors og i samarbeid med dem. Formannskapet 
ser positivt på dette samarbeidet og ønsker en avtale av langsiktig karakter, som søkes 
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godkjent av statsforvalteren. 
 
4. Ved en inkurie er finansiering av ekstern utredning om salg og tilbakeleie av 
bygningsmasse på kr 100 000,- falt ut av tabellen som oppsummerer kommunestyrets 
endringer til kommunedirektørens forslag til tallbudsjett for 2022. Budsjettrammen reguleres 
opp med kr 100 000,- i økonomimelding 1/2022. Endringen søkes godkjent av 
Statsforvalteren.  
 
5. Som forutsatt av Statsforvalteren når etablering og finansiering av blålysbygget ble 
godkjent, legges brannstasjonstomta ut for salg til markedspris slik den foreligger, og etter 
forpliktelsene i tiltaksplanen. Markedsprisen fastsettes med ny takst som gjennomføres 
sommer/høst 2022.  
 
6. Arbeidsutvalg settes ned. Arbeidsutvalgets mandat fastsettes av kommunestyret. 
Arbeidsutvalget godtgjøres innen rammene til politisk virksomhet lagt i budsjettet for 2022. 

 

7. Optimalisering av bemanning NAV tilsvarende 1 stilling er i konflikt med inngått 
samarbeidsavtale, og må derfor utgå. Kommunens ønske om å se nærmere på muligheten 
for innsparing, tas opp med samarbeidende kommuner gjennom et partnerskapsmøte. 
Potensielle innsparinger vil tjene alle kommuner. Enhet NAV skal søke å optimalisere driften 
tilsvarende kommunestyrets vedtak gjennom vakansestyring i 2022.  
 
8. SFO videreføres som i inneværende skoleår. Kommunen kan inngå avtaler med frivillige 
lag og foreninger om sommerskole eller andre tilbud som enkelte uker eller dager kan erstatte 
kommunal SFO på skolefrie dager. Kommunedirektøren bes om å komme med forslag til 
kompenserende tiltak som sikrer videre drift av SFO også på skolefrie dager i forbindelse 
med økonomimelding 1/2022. Reduksjon i tjenestevolum tilsvarende 4 årsverk i miljø- og 
habiliteringstjenesten gjennomføres som forutsatt i budsjettvedtak 2022, eller ved at 
kommunedirektøren kommer med kompenserende tiltak i økonomimelding 1/2022. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

1. Inntektene i budsjettet for 2022 har et svekket grunnlag som følge av 
vedtaket om halvert døgnsats ved utfartsparkeringen. Reduksjonen i 
inntektene må finansieres i økonomimelding 1/2022 gjennom et nytt realistisk 
tiltak som gir tilsvarende økt inntekt eller redusert utgift. 

 
2. For å begrense utgifter til private entreprenørers påslag, og for å få en 

raskere gjennomføring av utbyggingen av Sjåheia boligfelt, er det enhet VVA 
i kommunens egen regi som skal bygge ut Sjåheia boligfelt. Utbygging starter 
våren 2022, med sikte på salg av byggeklare tomter høst/vinter 2022/2023.  

 
3. Bygningen på Teletunet som LHL disponerer - LHL-bygget – selges ikke med 

bakgrunn i de forutsetninger og forpliktelser som Fauske kommune har ved å 
være i ROBEK, herunder forestående brudd i den allerede godkjente 
tiltaksplanen fra Statsforvalteren, og at alle langsiktige leieavtaler til 
ungdomsklubb som kommunen tenker å inngå, må godkjennes av 
Statsforvalteren. LHL- bygget benyttes derfor som lokale for drift av junior- og 
ungdomsklubb. Kommunestyret henstiller LHL til å finne andre egnede 
lokaler å kjøpe til sitt formål og virke. 

 
4. Ved en inkurie er finansiering av ekstern utredning om salg og tilbakeleie av 

bygningsmasse på kr 100 000,- falt ut av tabellen som oppsummerer 
kommunestyrets endringer til kommunedirektørens forslag til tallbudsjett for 
2022. Budsjettrammen reguleres opp med kr 100 000,- i økonomimelding 
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1/2022. Endringen søkes godkjent av Statsforvalteren.  
 

5. Som forutsatt av Statsforvalteren når etablering og finansiering av 
blålysbygget ble godkjent, legges brannstasjonstomta ut for salg til 
markedspris slik den foreligger, og etter forpliktelsene i tiltaksplanen. 
Markedsprisen fastsettes med ny takst som gjennomføres sommer/høst 
2022.  

 
6. For å unngå å øke driftsnivået med nye økte driftskostnader til tapt 

arbeidsfortjeneste og møtegodtgjørelser, jf. punkt 9 i AP/Rs verbaldel i 
budsjettvedtaket, inngår de vedtatte utredningsprosjektene i allerede 
etablerte politiske utvalg; i Planutvalget, Formannskapet og i Kommunestyret. 
Det settes derfor ikke ned et eget nytt arbeidsutvalg (med godgjøring) til 
oppfølging av disse punktene. Ettersom tapt arbeidsfortjeneste og 
godtgjørelser krever finansiering i et allerede stramt budsjett, må tiltaket utgå. 

 
7. Optimalisering av bemanning NAV tilsvarende 1 stilling er i konflikt med 

inngått samarbeidsavtale, og må derfor utgå. Kommunens ønske om å se 
nærmere på muligheten for innsparing, tas opp med samarbeidende 
kommuner gjennom et partnerskapsmøte. Potensielle innsparinger vil tjene 
alle kommuner. Enhet NAV skal søke å optimalisere driften tilsvarende 
kommunestyrets vedtak gjennom vakansestyring i 2022.  

  
8. Tiltakene; avslutte SFO på skolefrie dager og reduksjon i tjenestevolum 

tilsvarende 4 årsverk i miljø- og habiliteringstjenesten, kan ikke gjennomføres 
som forutsatt i budsjettvedtak 2022. Kommunedirektøren bes om å komme 
med forslag til kompenserende tiltak, som sikrer innsparing tilsvarende disse 
to tiltakene i budsjettvedtaket, i Økonomimelding 1/2022.  

 
 

 
Formannskap 10.02.2022: 
 
 
Behandling: 
Forslag fra Arbeiderpartiet, foreslått av Nils-Christian Steinbakk,      Arbeiderpartiet 
F-SAK 007/22 ÅRSBUDSJETT 2022 OG ØKONOMIPLAN 2022-2025 – TILBAKEMELDING 
TIL KOMMUNESTYRET OM BUDSJETTVEDTAK – PRIORITERING- OG 
FINANSIERINGSBEHOV 
 
3. I en situasjon hvor kommunen skal omstilles er det viktig å fokusere på at det må være et 
minimum av kulturtilbud for kommunens innbyggere. Likeså at den uorganiserte ungdommen 
har et tilbud gjennom fritidsklubbene. Ungdomsklubben og juniorklubben har endelig fått nye 
lokaler. Fauske kommune er takknemlig for den innsatsen som er lagt ned fra 
frivillighetssentralen, Røde Kors og andre for å få dette til. Det å tenke nytt og annerledes 
utenfor boksen, viser at av og til er det umulige mulig. Kommunestyret bevilger kr. 250 000,- 
slik at ungdomsklubben og juniorklubben får etablert seg skikkelig i nye lokaler. Oppsigelse 
av leieavtale med LHL tilbakekalles og det innledes forhandlinger med foreningen med tanke 
på å selge bygget. 
 
5. Kommunestyret ber kommunedirektøren igangsette et utviklingsprosjekt på 
brannstasjonstomten og områdene rundt. Dette er et spennende område i Fauske sentrum 
som har stort potensiale som et stedsutviklingsprosjekt. Arbeidet må ha bred medvirkning og 
igangsettes snarest. Resultatet kan være at området utvikles gjennom en 
arkitektkonkurranse. Fauna styrer prosjektet, med formannskapet som styringsgruppe. 
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8. Skolefritidsordningen (SFO) skal legge til rette for lek, kultur- og fritidsaktiviteter med 
utgangspunkt i alder, funksjonsnivå og interesser hos barna, og gi omsorg og tilsyn. Å fjerne 
SFO-tilbudet på skolefrie dager vil gi svært negative ringvirkninger, både for barn og foreldre. 
Foresatte som trenger tilsyn til barna lengere enn skoletid på grunn av jobb vil komme i en 
vanskelig situasjon. For Fauske kommune som arbeidsgiver vil et slikt vedtak skape store 
problemer med bemanningen i de fleste virksomheter, spesielt i juni, juli og august. 
Formannskapets forslag til budsjett medfører en økning i foreldrebetalingen for en SFO-plass 
med 100 % på ett kalenderår. Dette er dramatisk og kan føre til at mange velger å ikke ha 
barna i SFO for at de ikke har økonomi til det. Dette fører igjen til utfordringer og problemer 
for foreldre som er i jobb. Kommunestyret avsetter kr. 500 000,- for å redusere 
foreldrebetalingen slik at en plass i SFO blir «tilgjengelig» for flere. 
 
9. Fauske kommune har de siste årene gjort store investeringer i nye skolebygg. Da 
Valnesfjord skole og flerbrukshall sto ferdig, hadde vi landets fineste og mest moderne 
skolebygg med unike uteområder. Samtidig har det vært gjort store strukturendringer og 
kommunestyret har de siste årene lagt ned tre nærskoler. Dette har ført til at de ansatte i 
skoleverket har måttet tilpasse og omstille seg til å smelte sammen ulike miljø på større 
enheter. 
Kommunestyret har tidligere vært tydelige på at det etter de store investeringene og 
strukturendringene skulle satses på innholdet i skolen. I stedet har en reduksjon i antall elever 
og den økonomiske situasjonen ført til store nedskjæringer i antall årsverk. Fra skoleåret 
2019 og frem til høsten 2022 vil antall pedagoger og assistenter i Fauskeskolen være 
redusert med flere titalls stillinger. 
Den gjennomførte strukturendringen har gått veldig fort og påvirket både ledelsen og de 
ansatte ved de ulike skolene negativt. Skolene trenger ro og må få omstille seg på en 
planmessig måte innenfor et akseptabelt tidsperspektiv. Kommunestyret avviser med 
bakgrunn i dette den foreslåtte reduksjonen i antall årsverk og ber rådmannen utrede en sak 
hvor det settes fokus på innholdet i skolen, sett opp mot antall årsverk på hver enkelt skole. 
Dette arbeidet må starte ute på skolene, hvor ledelsen og de ansatte får være med å vurdere 
hva som er best på deres skole. Samtidig må det være en plan på dette arbeidet, slik at vi får 
en planmessig drift i årene som kommer. Tidlig innsats og et godt faglig utbytte for elevene 
skal i særdeleshet vektlegges. I tillegg til dette skal skolene tilby lovpålagte oppgaver i forhold 
til spesialundervisning og særskilt tilrettelagt opplæring. 
De ansattes organisasjoner forteller at det er blitt en større andel elever med psykiske 
problemer. Det fryktes at elevene ikke blir sett i en travel arbeidsdag og lærerne får ikke 
jobbet forebyggende. Retten til et godt psykososialt miljø blir sterkt utfordret og dårlig ivaretatt 
allerede i dag. Ansatte blir oftere utsatt for trusler og vold i dagens skole på Fauske, noe som 
igjen kan føre til slitasje, sykemeldinger og lærerflukt. Meldinger om daglige avvik og brudd på 
både arbeidsmiljøloven og opplæringsloven må gripes fatt i umiddelbart. 
Det er derfor viktig å opprettholde kontaktlærertettheten slik den er i dag. Gjennom å trekke 
ned antall årsverk i skolen, øker allerede belastningen svært mye på de som blir igjen. Dette 
er det først og fremst de svakeste elevene som taper på. Det er de samme elevene som er 
avhengig av tett oppfølging av kontaktlærer i skolehverdagen for å ha mulighet til å lykkes 
både faglig og sosialt. Færre kontaktlærere kombinert med mindre lærertetthet i 
klasserommet vil ramme denne gruppen hardt. Det er også uheldig og skal ha færre 
kontaktlærere i skolen i en tid hvor kontaktlærerrollen er viktigere enn noen gang før. Svært 
mange elever er i dag avhengig av denne oppfølgingen. 
Kommunestyrets vedtak om en uspesifisert reduksjon av 10 stillinger innenfor 
samhandlingsområdet oppvekst og kultur kan få store utfordringer for ulike tjenester, spesielt 
innenfor skole. Kommunestyret er enige i at antall stillinger totalt sett i kommunen må 
reduseres i årene som kommer. For å sikre en god medvirkning i denne prosessen skal dette 
arbeidet forankres blant de tillitsvalgte og endelig beslutning gjøres i formannskapet, etter 
tilrådning fra partssammensatt utvalg.. Dette er med på å styrke trepartssamarbeidet og 
ansvarlig gjøre både tillitsvalgte, kommunedirektør og politikerne. 
10. Stortinget vedtok å øke realveksten i kommunesektorens frie inntekter med 2 500 mill. 
kroner sammenlignet med Regjeringen Solberg sitt forslag. Samlet gir dette en vekst på 4,5 
mrd. kroner i 2022 og for Fauske kommune utgjør det en økning i de frie inntekter på i 
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overkant av 3 mill. kroner. Dette vil øke kommunens evne til å løse viktige samfunnsoppgaver 
og unngå en krise innenfor skoleverket som nevnt i punkt 9. Statsbudsjettet skisserer at hver 
grunnskole i kommunene skal tildeles 500 000 kroner i økte inntekter og for Fauske 
kommune, som har 4 grunnskoler, utgjør dette 2 000 000 kroner. Kommunestyret ber 
kommunedirektøren innarbeide 1 640 000 kroner i økonomimelding 1/2022, slik at 
skolesektoren får konsolidert stillingen. 

 
Nytt forslag fra SP, H, Frp og Krf i sak 007/22 punkt 2., foreslått av Ketil Skår, Høyre 
Sak 007/22 
Pkt 2. For å få en rask gjennomføring av utbyggingen av Sjåheia boligfelt, er det enhet VVA i 
kommunens egen regi som skal bygge ut. Utbyggingen starter i slutten av april med sikte på 
byggeklare tomter fra høst 2022. 
Salg av tomter starter så tidlig som mulig med prisfastsetting via takst. 
 

 
Nytt forslag fra SP, H, FrP og KrF i sak 007/22 punkt 3, foreslått av Kassandra Eleni 
Bredrup Petsa, Fremskrittspartiet 
Bygningen på Teletunet som LHL disponerer - LHL-bygget – selges og det inngås dialog med 
Fauske LHL for mulig overtakelse av bygget. Ungdomsklubben på Fauske fortsetter driften i 
lokalene disponert av Fauske Røde Kors og i samarbeid med dem. Formannskapet ser 
positivt på dette samarbeidet og ønsker en avtale av langsiktig karakter, som søkes godkjent 
av statsforvalteren. 
 
 

 
Nytt forslag pkt 6 fra Sp, H, FrP og KrF, foreslått av Ingelin Noresjø, Kristelig Folkeparti 
Pkt 6: 
 
Arbeidsutvalg settes ned. Arbeidsutvalgets mandat fastsettes av kommunestyret. 
Arbeidsutvalget godtgjøres innen rammene til politisk virksomhet lagt i budsjettet for 2022. 

 
Nytt forslag pkt 8 fra Sp, H, FrP og KrF, foreslått av Ingelin Noresjø, Kristelig Folkeparti 
SFO videreføres som i inneværende skoleår. Kommunen kan inngå avtaler med frivillige lag 
og foreninger om sommerskole eller andre tilbud som enkelte uker eller dager kan erstatte 
kommunal SFO på skolefrie dager. Kommunedirektøren bes om å komme med forslag til 
kompenserende tiltak som sikrer videre drift av SFO også på skolefrie dager i forbindelse 
med økonomimelding 1/2022. Reduksjon i tjenestevolum tilsvarende 4 årsverk i miljø- og 
habiliteringstjenesten gjennomføres som forutsatt i budsjettvedtak 2022, eller ved at 
kommunedirektøren kommer med kompenserende tiltak i økonomimelding 1/2022. 
 

 
Nytt forslag fra SP, H, FrP og KrF i sak 7/22 punkt 1, foreslått av Ronny Borge, Høyre 
Ved samme antall årskort og døgnparkeringer i utfartsområdene i 2022 som i 2021 er det en 
underdekningen på kroner 48.600,- i budsjettet. Økt pris på årskort og ved bobilparkeringen 
gir samlet inntekt på kr 127.500,- 
 
48.600,- dekkes inn ved 36 flere solgte årskort, 195 ekstra døgn på bobilparkeringen, 972 
flere parkeringer på utfartsstedene, eller en kombinasjon av disse. 
 
Vi mener det er realistisk at det blir økt besøk både ved utfartssteder og ved bobilparkeringen 
i 2022. Åpne grenser vil medføre flere turister inn til Norge, Kobberløpet, blest om den 
kommende filmen om Sulis vil sette Fauske på kartet. I 2022 vil en få helårsvirkningen for 
betaling ved utfartsstedene. I 2021 kom ikke dette i gang før ca 1.april. 
 
Så langt er det i januar allerede solgt 550 døgnparkeringer. I fjor var dette tallet 0. Med like 
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mange solgte døgnparkeringer i februar vil målet på 972 oppnås. 
 
Ev justering av tapt inntekt vil fremkomme først etter vintersesongen, og ved behov vil tiltak 
legges i økonomimelding 1. 

 
Orientering v/kommunedirektør Ellen Beate Lundberg og kommunalsjef Kariann Sørdahl. 
Forslag til årshjul budsjettprosess ble lagt fram i møtet. 
Pkt.1: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig forkastet. 
H/SP/FRP/KRF's forslag ble enstemmig vedtatt. 
Pkt. 2: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble forkastet med 5 (1FRP, 2H, 1KRF, 1SP) mot 4 
(3AP, 1R). 
H/SP/FRP/KRF's forslag ble enstemmig vedtatt. 
Pkt. 3: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig forkastet. 
AP's forslag ble forkastet med 5 (1FRP, 2H, 1KRF, 1SP) mot 4 (3AP, 1R). 
H/SP/FRP/KRF's forslag ble enstemmig vedtatt. 
Pkt. 4: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble vedtatt med 6 (1FRP, 2H, 1KRF, 1R, 1SP) mot 3 
(3AP) stemmer. 
Pkt. 5: 
AP's forslag ble forkastet med 5 (1FRP, 2H, 1KRF, 1SP) mot 4 (3AP, 1R). 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
Pkt. 6: 
Ordlyd AP/Rs verbalforslag endres til kommunestyrets verbalforslag i kommunedirektørens 
forslag til innstilling. 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble forkastet med 8 (3AP, 1FRP, 2H, 1KRF, 1SP) mot 
1 (1R) stemme. 
H/SP/FR/KRF's forslag ble vedtatt med 8 (3AP, 1FRP, 2H, 1KRF, 1SP) mot 1 (1R) stemme. 
Pkt. 7: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
Pkt. 8: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig forkastet. 
AP's forslag ble forkastet med 5 (1FRP, 2H, 1KRF, 1SP) mot 4 (3AP, 1R). 
H/SP/FRP/KRF's forslag ble enstemmig vedtatt. 
Pkt. 9: 
AP's forslag ble forkastet med 5 (1FRP, 2H, 1KRF, 1SP) mot 4 (3AP, 1R). 
Pkt. 10: 
AP's forslag ble forkastet med 5 (1FRP, 2H, 1KRF, 1SP) mot 4 (3AP, 1R). 
 
FOR- 007/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 
1. Ved samme antall årskort og døgnparkeringer i utfartsområdene i 2022 som i 2021 er det 
en underdekningen på kroner 48.600,- i budsjettet. Økt pris på årskort og ved 
bobilparkeringen gir samlet inntekt på kr 127.500,- 
 
48.600,- dekkes inn ved 36 flere solgte årskort, 195 ekstra døgn på bobilparkeringen, 972 
flere parkeringer på utfartsstedene, eller en kombinasjon av disse. 
 
Vi mener det er realistisk at det blir økt besøk både ved utfartssteder og ved bobilparkeringen 
i 2022. Åpne grenser vil medføre flere turister inn til Norge, Kobberløpet, blest om den 
kommende filmen om Sulis vil sette Fauske på kartet. I 2022 vil en få helårsvirkningen for 
betaling ved utfartsstedene. I 2021 kom ikke dette i gang før ca 1.april. 
 
Så langt er det i januar allerede solgt 550 døgnparkeringer. I fjor var dette tallet 0. Med like 
mange solgte døgnparkeringer i februar vil målet på 972 oppnås. 
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Ev justering av tapt inntekt vil fremkomme først etter vintersesongen, og ved behov vil tiltak 
legges i økonomimelding 1. 

 
2. For å få en rask gjennomføring av utbyggingen av Sjåheia boligfelt, er det enhet VVA i 
kommunens egen regi som skal bygge ut. Utbyggingen starter i slutten av april med sikte på 
byggeklare tomter fra høst 2022. 
Salg av tomter starter så tidlig som mulig med prisfastsetting via takst. 
 

3. Bygningen på Teletunet som LHL disponerer - LHL-bygget – selges og det inngås dialog 
med Fauske LHL for mulig overtakelse av bygget. Ungdomsklubben på Fauske fortsetter 
driften i lokalene disponert av Fauske Røde Kors og i samarbeid med dem. Formannskapet 
ser positivt på dette samarbeidet og ønsker en avtale av langsiktig karakter, som søkes 
godkjent av statsforvalteren. 
 
4. Ved en inkurie er finansiering av ekstern utredning om salg og tilbakeleie av 
bygningsmasse på kr 100 000,- falt ut av tabellen som oppsummerer kommunestyrets 
endringer til kommunedirektørens forslag til tallbudsjett for 2022. Budsjettrammen reguleres 
opp med kr 100 000,- i økonomimelding 1/2022. Endringen søkes godkjent av 
Statsforvalteren.  
 
5. Som forutsatt av Statsforvalteren når etablering og finansiering av blålysbygget ble 
godkjent, legges brannstasjonstomta ut for salg til markedspris slik den foreligger, og etter 
forpliktelsene i tiltaksplanen. Markedsprisen fastsettes med ny takst som gjennomføres 
sommer/høst 2022.  
 
6. Arbeidsutvalg settes ned. Arbeidsutvalgets mandat fastsettes av kommunestyret. 
Arbeidsutvalget godtgjøres innen rammene til politisk virksomhet lagt i budsjettet for 2022. 

 

7. Optimalisering av bemanning NAV tilsvarende 1 stilling er i konflikt med inngått 
samarbeidsavtale, og må derfor utgå. Kommunens ønske om å se nærmere på muligheten 
for innsparing, tas opp med samarbeidende kommuner gjennom et partnerskapsmøte. 
Potensielle innsparinger vil tjene alle kommuner. Enhet NAV skal søke å optimalisere driften 
tilsvarende kommunestyrets vedtak gjennom vakansestyring i 2022.  
 
8. SFO videreføres som i inneværende skoleår. Kommunen kan inngå avtaler med frivillige 
lag og foreninger om sommerskole eller andre tilbud som enkelte uker eller dager kan erstatte 
kommunal SFO på skolefrie dager. Kommunedirektøren bes om å komme med forslag til 
kompenserende tiltak som sikrer videre drift av SFO også på skolefrie dager i forbindelse 
med økonomimelding 1/2022. Reduksjon i tjenestevolum tilsvarende 4 årsverk i miljø- og 
habiliteringstjenesten gjennomføres som forutsatt i budsjettvedtak 2022, eller ved at 
kommunedirektøren kommer med kompenserende tiltak i økonomimelding 1/2022. 

 
Kommunestyre 24.02.2022: 
 
 
Behandling: 
Tilleggsforslag til punkt 5 fra H, Sp; Frp og Krf., foreslått av Ketil Skår, Høyre 
 
Videre utvikling av brannstasjonstomta i lys av stedsutvikling ivaretas gjennom kommende 
planprosess og mulighetsstudier knyttet til den. 
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Forslag til nytt punkt 6 fra Sp, H, FrP og KrF, foreslått av Ingelin Noresjø, Kristelig 
Folkeparti 
Det vises til punkt 9 i verbaldel i budsjettvedtaket. De vedtatte utredningsprosjektene inngår i 
allerede etablerte politiske utvalg; i Planutvalget, Formannskapet og i Kommunestyret. Det 
settes derfor ikke ned et eget nytt arbeidsutvalg (med godgjøring) til oppfølging av disse 
punktene. 

 
Ole Tobias Orvin (SV) stilte spørsmål med egen habilitet. Han er styreleder i LHL. 
Orvin ble enstemmig erklært inhabil med hjemmel i forvaltningsloven § 6 første ledd e), når pkt. 
3 behandles. Han er habil i resten av saken. 

 

Nils-Christian Steinbakk (AP) fremmet følgende forslag: 
F-SAK 007/22 ÅRSBUDSJETT 2022 OG ØKONOMIPLAN 2022-2025 – TILBAKEMELDING TIL 
KOMMUNESTYRET OM BUDSJETTVEDTAK – PRIORITERING- OG 
FINANSIERINGSBEHOV 
 
3. I en situasjon hvor kommunen skal omstilles er det viktig å fokusere på at det må være et 
minimum av kulturtilbud for kommunens innbyggere. Likeså at den uorganiserte ungdommen 
har et tilbud gjennom fritidsklubbene. Ungdomsklubben og juniorklubben har endelig fått nye 
lokaler. Fauske kommune er takknemlig for den innsatsen som er lagt ned fra 
frivillighetssentralen, Røde Kors og andre for å få dette til. Det å tenke nytt og annerledes 
utenfor boksen, viser at av og til er det umulige mulig. Kommunestyret bevilger kr. 250 000,- slik 
at ungdomsklubben og juniorklubben får etablert seg skikkelig i nye lokaler. Oppsigelse av 
leieavtale med LHL tilbakekalles og det innledes forhandlinger med foreningen med tanke på å 
selge bygget. 
 
5. Kommunestyret ber kommunedirektøren igangsette et utviklingsprosjekt på 
brannstasjonstomten og områdene rundt. Dette er et spennende område i Fauske sentrum som 
har stort potensiale som et stedsutviklingsprosjekt. Arbeidet må ha bred medvirkning og 
igangsettes snarest. Resultatet kan være at området utvikles gjennom en arkitektkonkurranse. 
Fauna styrer prosjektet, med formannskapet som styringsgruppe. 
 
 
8. Skolefritidsordningen (SFO) skal legge til rette for lek, kultur- og fritidsaktiviteter med 
utgangspunkt i alder, funksjonsnivå og interesser hos barna, og gi omsorg og tilsyn. Å fjerne 
SFO-tilbudet på skolefrie dager vil gi svært negative ringvirkninger, både for barn og foreldre. 
Foresatte som trenger tilsyn til barna lengere enn skoletid på grunn av jobb vil komme i en 
vanskelig situasjon. For Fauske kommune som arbeidsgiver vil et slikt vedtak skape store 
problemer med bemanningen i de fleste virksomheter, spesielt i juni, juli og august. 
Formannskapets forslag til budsjett medfører en økning i foreldrebetalingen for en SFO-plass 
med 100 % på ett kalenderår. Dette er dramatisk og kan føre til at mange velger å ikke ha barna 
i SFO for at de ikke har økonomi til det. Dette fører igjen til utfordringer og problemer for foreldre 
som er i jobb. Kommunestyret avsetter kr. 500 000,- for å redusere foreldrebetalingen slik at en 
plass i SFO blir «tilgjengelig» for flere. 
 
9. Fauske kommune har de siste årene gjort store investeringer i nye skolebygg. Da Valnesfjord 
skole og flerbrukshall sto ferdig, hadde vi landets fineste og mest moderne skolebygg med 
unike uteområder. Samtidig har det vært gjort store strukturendringer og kommunestyret har de 
siste årene lagt ned tre nærskoler. Dette har ført til at de ansatte i skoleverket har måttet 
tilpasse og omstille seg til å smelte sammen ulike miljø på større enheter. 
Kommunestyret har tidligere vært tydelige på at det etter de store investeringene og 
strukturendringene skulle satses på innholdet i skolen. I stedet har en reduksjon i antall elever 
og den økonomiske situasjonen ført til store nedskjæringer i antall årsverk. Fra skoleåret 2019 
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og frem til høsten 2022 vil antall pedagoger og assistenter i Fauskeskolen være redusert med 
flere titalls stillinger. 
Den gjennomførte strukturendringen har gått veldig fort og påvirket både ledelsen og de ansatte 
ved de ulike skolene negativt. Skolene trenger ro og må få omstille seg på en planmessig måte 
innenfor et akseptabelt tidsperspektiv. Kommunestyret avviser med bakgrunn i dette den 
foreslåtte reduksjonen i antall årsverk og ber rådmannen utrede en sak hvor det settes fokus på 
innholdet i skolen, sett opp mot antall årsverk på hver enkelt skole. Dette arbeidet må starte ute 
på skolene, hvor ledelsen og de ansatte får være med å vurdere hva som er best på deres 
skole. Samtidig må det være en plan på dette arbeidet, slik at vi får en planmessig drift i årene 
som kommer. Tidlig innsats og et godt faglig utbytte for elevene skal i særdeleshet vektlegges. I 
tillegg til dette skal skolene tilby lovpålagte oppgaver i forhold til spesialundervisning og særskilt 
tilrettelagt opplæring. 
De ansattes organisasjoner forteller at det er blitt en større andel elever med psykiske 
problemer. Det fryktes at elevene ikke blir sett i en travel arbeidsdag og lærerne får ikke jobbet 
forebyggende. Retten til et godt psykososialt miljø blir sterkt utfordret og dårlig ivaretatt allerede 
i dag. Ansatte blir oftere utsatt for trusler og vold i dagens skole på Fauske, noe som igjen kan 
føre til slitasje, sykemeldinger og lærerflukt. Meldinger om daglige avvik og brudd på både 
arbeidsmiljøloven og opplæringsloven må gripes fatt i umiddelbart. 
Det er derfor viktig å opprettholde kontaktlærertettheten slik den er i dag. Gjennom å trekke ned 
antall årsverk i skolen, øker allerede belastningen svært mye på de som blir igjen. Dette er det 
først og fremst de svakeste elevene som taper på. Det er de samme elevene som er avhengig 
av tett oppfølging av kontaktlærer i skolehverdagen for å ha mulighet til å lykkes både faglig og 
sosialt. Færre kontaktlærere kombinert med mindre lærertetthet i klasserommet vil ramme 
denne gruppen hardt. Det er også uheldig og skal ha færre kontaktlærere i skolen i en tid hvor 
kontaktlærerrollen er viktigere enn noen gang før. Svært mange elever er i dag avhengig av 
denne oppfølgingen. 
Kommunestyrets vedtak om en uspesifisert reduksjon av 10 stillinger innenfor 
samhandlingsområdet oppvekst og kultur kan få store utfordringer for ulike tjenester, spesielt 
innenfor skole. Kommunestyret er enige i at antall stillinger totalt sett i kommunen må reduseres 
i årene som kommer. For å sikre en god medvirkning i denne prosessen skal dette arbeidet 
forankres blant de tillitsvalgte og endelig beslutning gjøres i formannskapet, etter tilrådning fra 
partssammensatt utvalg.. Dette er med på å styrke trepartssamarbeidet og ansvarlig gjøre både 
tillitsvalgte, kommunedirektør og politikerne. 
10. Stortinget vedtok å øke realveksten i kommunesektorens frie inntekter med 2 500 mill. 
kroner sammenlignet med Regjeringen Solberg sitt forslag. Samlet gir dette en vekst på 4,5 
mrd. kroner i 2022 og for Fauske kommune utgjør det en økning i de frie inntekter på i overkant 
av 3 mill. kroner. Dette vil øke kommunens evne til å løse viktige samfunnsoppgaver og unngå 
en krise innenfor skoleverket som nevnt i punkt 9. Statsbudsjettet skisserer at hver grunnskole i 
kommunene skal tildeles 500 000 kroner i økte inntekter og for Fauske kommune, som har 4 
grunnskoler, utgjør dette 2 000 000 kroner. Kommunestyret ber kommunedirektøren innarbeide 
1 640 000 kroner i økonomimelding 1/2022, slik at skolesektoren får konsolidert stillingen. 

 

Formannskapets innstilling pkt. 1 og 2 ble enstemmig vedtatt. 
Formannskapets innstilling pkt. 4 ble enstemmig vedtatt. 
AP's forslag pkt. 5 fikk 13 (8AP, 3R, 2SV) stemmer og ble forkastet. 
Formannskapets innstilling pkt. 5 ble enstemmig vedtatt. 
FRP/H/KRF/SP's tilleggsforslag pkt. 5 ble enstemmig vedtatt. 
FRP/H/KRF/SP's forslag pkt. 6 ble vedtatt med 18 (3FRP, 5H, 1KRF, 3R, 5SP, 1SV) mot 9 
(8AP, 1SV) stemmer avgitt for formannskapets innstilling pkt. 6. 
Formannskapets innstilling pkt. 7 ble enstemmig vedtatt. 
AP's forslag pkt. 8 fikk 13 (8AP, 3R, 2SV) stemmer og ble forkastet. 
Formannskapets innstilling pkt. 8 ble enstemmig vedtatt. 
AP's forslag pkt.  9 ble forkastet med 14 (3FRP, 5H, 1KRF, 5SP) mot 13 (8AP, 3R, 2SV) 
stemmer. 
AP's forslag pkt. 10 ble forkastet med 14 (3FRP, 5H, 1KRF, 5SP) mot 13 (8AP, 3R, 2SV) 
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stemmer. 
 
Ole Tobias Orvin (SV) fratrådte under behandling av pkt. 3. 
AP's forslag pkt. 3 fikk 12 (8AP, 3R, 1SV) stemmer og ble forkastet. 
Formannskapets innstilling pkt. 3 ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 005/22 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Ved samme antall årskort og døgnparkeringer i utfartsområdene i 2022 som i 2021 
er det en underdekningen på kroner 48.600,- i budsjettet. Økt pris på årskort og ved 
bobilparkeringen gir samlet inntekt på kr 127.500,- 
 
48.600,- dekkes inn ved 36 flere solgte årskort, 195 ekstra døgn på bobilparkeringen, 
972 flere parkeringer på utfartsstedene, eller en kombinasjon av disse. 
 
Vi mener det er realistisk at det blir økt besøk både ved utfartssteder og ved 
bobilparkeringen i 2022. Åpne grenser vil medføre flere turister inn til Norge, 
Kobberløpet, blest om den kommende filmen om Sulis vil sette Fauske på kartet. I 2022 
vil en få helårsvirkningen for betaling ved utfartsstedene. I 2021 kom ikke dette i gang 
før ca 1.april. 
 
Så langt er det i januar allerede solgt 550 døgnparkeringer. I fjor var dette tallet 0. Med 
like mange solgte døgnparkeringer i februar vil målet på 972 oppnås. 
 
Ev justering av tapt inntekt vil fremkomme først etter vintersesongen, og ved behov vil 
tiltak legges i økonomimelding 1. 

 
2. For å få en rask gjennomføring av utbyggingen av Sjåheia boligfelt, er det enhet VVA 
i kommunens egen regi som skal bygge ut. Utbyggingen starter i slutten av april med 
sikte på byggeklare tomter fra høst 2022. 
Salg av tomter starter så tidlig som mulig med prisfastsetting via takst. 
 

3. Bygningen på Teletunet som LHL disponerer - LHL-bygget – selges og det inngås 
dialog med Fauske LHL for mulig overtakelse av bygget. Ungdomsklubben på Fauske 
fortsetter driften i lokalene disponert av Fauske Røde Kors og i samarbeid med dem. 
Formannskapet ser positivt på dette samarbeidet og ønsker en avtale av langsiktig 
karakter, som søkes godkjent av statsforvalteren. 
 
4. Ved en inkurie er finansiering av ekstern utredning om salg og tilbakeleie av 
bygningsmasse på kr 100 000,- falt ut av tabellen som oppsummerer kommunestyrets 
endringer til kommunedirektørens forslag til tallbudsjett for 2022. Budsjettrammen 
reguleres opp med kr 100 000,- i økonomimelding 1/2022. Endringen søkes godkjent 
av Statsforvalteren.  
 
5. Som forutsatt av Statsforvalteren når etablering og finansiering av blålysbygget ble 
godkjent, legges brannstasjonstomta ut for salg til markedspris slik den foreligger, og 
etter forpliktelsene i tiltaksplanen. Markedsprisen fastsettes med ny takst som 
gjennomføres sommer/høst 2022. Videre utvikling av brannstasjonstomta i lys av 
stedsutvikling ivaretas gjennom kommende planprosess og mulighetsstudier knyttet til 
den. 
 
6. Det vises til punkt 9 i verbaldel i budsjettvedtaket. De vedtatte utredningsprosjektene 
inngår i allerede etablerte politiske utvalg; i Planutvalget, Formannskapet og i 
Kommunestyret. Det settes derfor ikke ned et eget nytt arbeidsutvalg (med godgjøring) 
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til oppfølging av disse punktene. 

 
7. Optimalisering av bemanning NAV tilsvarende 1 stilling er i konflikt med inngått 
samarbeidsavtale, og må derfor utgå. Kommunens ønske om å se nærmere på 
muligheten for innsparing, tas opp med samarbeidende kommuner gjennom et 
partnerskapsmøte. Potensielle innsparinger vil tjene alle kommuner. Enhet NAV skal 
søke å optimalisere driften tilsvarende kommunestyrets vedtak gjennom vakansestyring 
i 2022.  

 
8. SFO videreføres som i inneværende skoleår. Kommunen kan inngå avtaler med 
frivillige lag og foreninger om sommerskole eller andre tilbud som enkelte uker eller 
dager kan erstatte kommunal SFO på skolefrie dager. Kommunedirektøren bes om å 
komme med forslag til kompenserende tiltak som sikrer videre drift av SFO også på 
skolefrie dager i forbindelse med økonomimelding 1/2022. Reduksjon i tjenestevolum 
tilsvarende 4 årsverk i miljø- og habiliteringstjenesten gjennomføres som forutsatt i 
budsjettvedtak 2022, eller ved at kommunedirektøren kommer med kompenserende 
tiltak i økonomimelding 1/2022. 

 
 
 
006/22: Betalingsregulativ 2022 - Endring i parkeringssatser 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 10.02.2022 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Parkeringsgebyr sentrum alle kjøretøy man-fre kl. 0900-1700 pr. time og 
Parkering Samfunnshus/Hellandgården, Helsetunet/legekontor – alle kjøretøy 
man-fred pr. time - dag etter kl. 1000 settes til kr. 30,-. 

2. Gebyr Bobilparkering ved Rema uten strøm kr. 150,- fjernes ettersom alle 
plassene er med strøm. Betalingsregulativ 2022 oppdateres med kun én sats på 
bobilparkering; 250 kr. pr døgn med strøm.  

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

1. Parkeringsgebyr sentrum alle kjøretøy man-fre kl. 0900-1700 pr. time og 
Parkering Samfunnshus/Hellandgården, Helsetunet/legekontor – alle kjøretøy 
man-fred pr. time - dag etter kl. 1000 settes til kr. 30,-. 

2. Gebyr Bobilparkering ved Rema uten strøm kr. 150,- fjernes ettersom alle 
plassene er med strøm. Betalingsregulativ 2022 oppdateres med kun én sats på 
bobilparkering; 250 kr. pr døgn med strøm.  

 
 

 
Formannskap 10.02.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 010/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Parkeringsgebyr sentrum alle kjøretøy man-fre kl. 0900-1700 pr. time og 
Parkering Samfunnshus/Hellandgården, Helsetunet/legekontor – alle kjøretøy 
man-fred pr. time - dag etter kl. 1000 settes til kr. 30,-. 
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2. Gebyr Bobilparkering ved Rema uten strøm kr. 150,- fjernes ettersom alle 
plassene er med strøm. Betalingsregulativ 2022 oppdateres med kun én sats på 
bobilparkering; 250 kr. pr døgn med strøm.  

 
Kommunestyre 24.02.2022: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 006/22 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Parkeringsgebyr sentrum alle kjøretøy man-fre kl. 0900-1700 pr. time og 
Parkering Samfunnshus/Hellandgården, Helsetunet/legekontor – alle kjøretøy 
man-fred pr. time - dag etter kl. 1000 settes til kr. 30,-. 

2. Gebyr Bobilparkering ved Rema uten strøm kr. 150,- fjernes ettersom alle 
plassene er med strøm. Betalingsregulativ 2022 oppdateres med kun én sats på 
bobilparkering; 250 kr. pr døgn med strøm.  

 
 
 
007/22: Orientering om skolenes arbeid med tema 22. juli 2011 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Saken tas til orientering. 
 
 

 
Kommunestyre 24.02.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 007/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Saken tas til orientering. 
 
 
 
008/22: Plan mot mobbing i de kommunale barnehagene 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 10.02.2022 
Innstilling til kommunestyret: 

Planen vedtas som gjeldende plan mot mobbing i de kommunale barnehagene i  
Fauske kommune.  

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 

Planen vedtas som gjeldende plan mot mobbing i de kommunale barnehagene i  
Fauske kommune.  
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Formannskap 10.02.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 008/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Planen vedtas som gjeldende plan mot mobbing i de kommunale barnehagene i  
Fauske kommune.  

 
Kommunestyre 24.02.2022: 
 
 
Behandling: 
Plan mot mobbing, foreslått av Per-Gunnar Kung Skotåm, Rødt 
Ordfører tar kontakt med Mobbeombudet i Nordland Fylkeskommune med henblikk på å få en 
presentasjon av "Partnerskapsavtale mot mobbing". 

 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
R's tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 008/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Planen vedtas som gjeldende plan mot mobbing i de kommunale barnehagene i Fauske 
kommune.  
Ordfører tar kontakt med Mobbeombudet i Nordland Fylkeskommune med henblikk på å 
få en presentasjon av "Partnerskapsavtale mot mobbing". 
 

 
 
 
009/22: Søknad om overtagelse av brannbil anno 1942 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 10.02.2022 
Innstilling til kommunestyret: 

Klöckner brannbil, årgang 1942, lånes ut til Klungset Leir og der bli en 
en del av deres kjøretøyutstilling. Bilen må visuelt fremstå som en brannbil brukt i 
Fauske, og ikke en bil brukt av den tyske okkupasjonsmakten under krigen. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

 
Klöckner brannbil, årgang 1942, lånes ut til Klungset Leir og der bli en 
en del av deres kjøretøyutstilling. Bilen må visuelt fremstå som en brannbil brukt i 
Fauske, og ikke en bil brukt av den tyske okkupasjonsmakten under krigen. 

 
 
Formannskap 10.02.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 012/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Klöckner brannbil, årgang 1942, lånes ut til Klungset Leir og der bli en 
en del av deres kjøretøyutstilling. Bilen må visuelt fremstå som en brannbil brukt i 
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Fauske, og ikke en bil brukt av den tyske okkupasjonsmakten under krigen. 
 
Kommunestyre 24.02.2022: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 009/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Klöckner brannbil, årgang 1942, lånes ut til Klungset Leir og der bli en 
en del av deres kjøretøyutstilling. Bilen må visuelt fremstå som en brannbil brukt i 
Fauske, og ikke en bil brukt av den tyske okkupasjonsmakten under krigen. 

 
 
 
010/22: 2. gangsbehandling av massedeponi ved Ågifjellet 
 
Vedtak som innstilling fra Plan- og utviklingsutvalg - 25.01.2022 
Innstilling til kommunestyret: 

Fauske Kommunestyre vedtar med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12-12 det 
fremlagte forslag til detaljregulering for massedeponi ved Ågifjellet, med planid. 
2020010, som det nå foreligger. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Fauske Kommunestyre vedtar med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12-12 det 
fremlagte forslag til detaljregulering for massedeponi ved Ågifjellet, med planid. 
2020010, som det nå foreligger. 

 
Plan- og utviklingsutvalg 25.01.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
PLUT- 003/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Fauske Kommunestyre vedtar med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12-12 det 
fremlagte forslag til detaljregulering for massedeponi ved Ågifjellet, med planid. 
2020010, som det nå foreligger. 

 
Kommunestyre 24.02.2022: 
 
 
Behandling: 
Plan- og utviklingsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 010/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Fauske Kommunestyre vedtar med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12-12 det 
fremlagte forslag til detaljregulering for massedeponi ved Ågifjellet, med planid. 
2020010, som det nå foreligger. 

 
 
 
011/22: Søknad om bruk av bevilgede midler til gjennomføring av grunnundersøkelser 
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Vedtak som innstilling fra Formannskap - 10.02.2022 
Innstilling til kommunestyret: 

Det bevilges kr. 1 150 000,- inkl moms til grunnundersøkelser som skal utføres som 
beskrevet i saken. Beløpet omdisponeres fra ubrukte lånemidler fra 
investeringsbudsjettet 2020, bevilget låneramme kr. 2 050 000,-  
 
Det bevilges kr. 675 000,- inkl. mva. til grunnundersøkelser i VVA som beskrevet i 
saken.  Beløpet dekkes over investeringsbudsjettet VVA 2022, med forutsetning om 
Statsforvalterens godkjenning av Fauske kommunes investeringsbudsjett for 2022. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

 
Det bevilges kr. 1 150 000,- inkl moms til grunnundersøkelser som skal utføres som 
beskrevet i saken. Beløpet omdisponeres fra ubrukte lånemidler fra 
investeringsbudsjettet 2020, bevilget låneramme kr. 2 050 000,-  
 
Det bevilges kr. 675 000,- inkl. mva. til grunnundersøkelser i VVA som beskrevet i 
saken.  Beløpet dekkes over investeringsbudsjettet VVA 2022, med forutsetning om 
Statsforvalterens godkjenning av Fauske kommunes investeringsbudsjett for 2022. 
 

 
Formannskap 10.02.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 009/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Det bevilges kr. 1 150 000,- inkl moms til grunnundersøkelser som skal utføres som 
beskrevet i saken. Beløpet omdisponeres fra ubrukte lånemidler fra 
investeringsbudsjettet 2020, bevilget låneramme kr. 2 050 000,-  
 
Det bevilges kr. 675 000,- inkl. mva. til grunnundersøkelser i VVA som beskrevet i 
saken.  Beløpet dekkes over investeringsbudsjettet VVA 2022, med forutsetning om 
Statsforvalterens godkjenning av Fauske kommunes investeringsbudsjett for 2022. 

 
Kommunestyre 24.02.2022: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 011/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Det bevilges kr. 1 150 000,- inkl moms til grunnundersøkelser som skal utføres som 
beskrevet i saken. Beløpet omdisponeres fra ubrukte lånemidler fra 
investeringsbudsjettet 2020, bevilget låneramme kr. 2 050 000,-  
 
Det bevilges kr. 675 000,- inkl. mva. til grunnundersøkelser i VVA som beskrevet i 
saken.  Beløpet dekkes over investeringsbudsjettet VVA 2022, med forutsetning om 
Statsforvalterens godkjenning av Fauske kommunes investeringsbudsjett for 2022. 

 
 
 
012/22: Høringssvar fra Fauske kommune - besøksstrategi Junkerdal nasjonalpark 
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Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Med henvisning til saksutredning tilslutter Fauske kommune seg forslaget til 
besøksstrategi utarbeidet av Midtre Nordland nasjonalparkstyre.  
 

 
Kommunestyre 24.02.2022: 
 
 
Behandling: 
Nytt forslag til vedtak, foreslått av Ingelin Noresjø, Kristelig Folkeparti 
Fauske kommune gir følgende innspill til besøksstrategien: 
 
Det er viktig at lokalbefolkningens interesser framkommer tydelig i strategien. Landbruk og 
skogbruk med århundrers tradisjoner, ift. utmarksbeite, sanking, jakt, hogst er vesentlige 
aktører knyttet til nasjonalparken. Det er også viktig at de som har hytter i området er omtalt 
og at deres interesser kommer frem av strategien på en mer fremtredende måte enn det gjør. 
Besøkende og samiske interesser er viktig, men samhandling med lokalbefolkningen må ikke 
glemmes. Besøksstrategien må legge grunnlaget for et godt samarbeid mellom alle brukere 
av nasjonalparken. 
 
 

 
Marlen Rendall Berg (SP) stilte spørsmål med egen habilitet. Hun er styremedlem i Midtre 
Nordland nasjonalparkstyre. 
Berg ble enstemmig erklært inhabil med hjemmel forvaltningsloven § 6 første ledd e). 
 
KRF's forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 012/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Fauske kommune gir følgende innspill til besøksstrategien: 
 
Det er viktig at lokalbefolkningens interesser framkommer tydelig i strategien. Landbruk 
og skogbruk med århundrers tradisjoner, ift. utmarksbeite, sanking, jakt, hogst er 
vesentlige aktører knyttet til nasjonalparken. Det er også viktig at de som har hytter i 
området er omtalt og at deres interesser kommer frem av strategien på en mer 
fremtredende måte enn det gjør. Besøkende og samiske interesser er viktig, men 
samhandling med lokalbefolkningen må ikke glemmes. Besøksstrategien må legge 
grunnlaget for et godt samarbeid mellom alle brukere av nasjonalparken. 

 
 
 
013/22: Høringsuttalelse fra Fauske kommune - Ny 132 kV ledning Salten-Valljord og 
tiltak ved Fauske og Valljord transformatorstasjoner 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Fauske kommunes høringsuttalelse fremkommer under kommunens vurdering i saken.  
Fauske kommune anbefaler en konsesjonssøknad for ny 132 kV ledning Salten-Valljord 
og tiltak ved Fauske og Valljord transformatorstasjoner. 
 

 
Kommunestyre 24.02.2022: 
 
 
Behandling: 
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Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 013/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Fauske kommunes høringsuttalelse fremkommer under kommunens vurdering i saken.  
Fauske kommune anbefaler en konsesjonssøknad for ny 132 kV ledning Salten-Valljord 
og tiltak ved Fauske og Valljord transformatorstasjoner. 

 
 
 
014/22: Søknad om kjøp av areal Helsetunet 11  for etablering av nedsenkbare 
søppelcontainere.  
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 10.02.2022 
Vedtak: 

Helsetunet Borettslag får leie omsøkt areal, ca 120 m2 av kommunal tomt gnr. 103 bnr 
667 for etablering av nedgravd søppelanlegg. 
Arealet leies ut med festeavtale i 40 år med en festeavgift på kr 1 pr år. 
Fester bærer alle omkostninger i forbindelse med inngåelse av avtalen. 

 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Helsetunet Borettslag får kjøpe ca 120 kvm av kommunal tomt gnr. 103, bnr. 667, til 
etablering av nedgravd søppelanlegg.  

· Arealet selges til takst, dette iht gjeldende vedtak i Kommunestyret 17.06.2021, 
sak 063/21. 

· Kjøper bærer alle omkostninger i forbindelse med ervervet.  
 

 
Formannskap 10.02.2022: 
 
 
Behandling: 
Forslag til leieavtale fra Sp, H, Frp og Krf., foreslått av Ketil Skår, Høyre 
Helsetunet Borettslag får leie omsøkt areal, ca 120 m2 av kommunal tomt gnr. 103 bnr 667 
for etablering av nedgravd søppelanlegg. 
Arealet leies ut med festeavtale i 40 år med en festeavgift på kr 1 pr år. 
Fester bærer alle omkostninger i forbindelse med inngåelse av avtalen. 
 

 
SP/H/FRP/KRF's forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 016/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Helsetunet Borettslag får leie omsøkt areal, ca 120 m2 av kommunal tomt gnr. 103 bnr 
667 for etablering av nedgravd søppelanlegg. 
Arealet leies ut med festeavtale i 40 år med en festeavgift på kr 1 pr år. 
Fester bærer alle omkostninger i forbindelse med inngåelse av avtalen. 

 
Kommunestyre 24.02.2022: 
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Behandling: 
Siv Anita Johnsen Brekke (H) og Per Kristen Løkås (H) stilte spørsmål med egen habilitet. De er 
begge styremedlemmer i Helsetunet borettslag. 
Brekke og Løkås ble enstemmig erklært inhabile. 
 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 014/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Helsetunet Borettslag får leie omsøkt areal, ca 120 m2 av kommunal tomt gnr. 103 bnr 
667 for etablering av nedgravd søppelanlegg. 
Arealet leies ut med festeavtale i 40 år med en festeavgift på kr 1 pr år. 
Fester bærer alle omkostninger i forbindelse med inngåelse av avtalen. 

 
 
 
015/22: Politisk struktur - Nedsetting av arbeidsutvalg og mandat 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

1. Kommunestyret nedsetter et arbeidsutvalg på 5 personer som skal utarbeide 
minimum 3 modeller/alternativer for politisk struktur: 
1. ………………… 

2. ………………… 
3. ………………… 
4. ………………… 
5. ………………… 
 
2. Kommunestyret vedtar mandat for arbeidsutvalget som beskrevet i 

saksutredningen. 
 

 
Kommunestyre 24.02.2022: 
 
 
Behandling: 
Forslag politisk struktur, foreslått av Per-Gunnar Kung Skotåm, Rødt 
Det nedsettes ikke et eget utvalg for å utrede disse spørsmålene. Formannskapet benyttes til 
å utrede dette videre. 

Formannskapet utarbeider selv mandat for arbeidet. 

 
Ingelin Noresjø (KRF) foreslo følgende medlemmer fra flertallet på vegne av FRP, H, KRF 
og SP: 
- Marlen Rendall Berg/ Ronny Borge 
- Siv Anita Johnsen Brekke 
- Ingelin Noresjø 
- Vara: Karl Gunnar Strøm 
FRP/H/KRF/SP's forslag ble trukket. 
 
R's forslag ble enstemmig vedtatt mot formannskapets innstilling pkt. 1. 
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Formannskapets innstilling pkt 2 ble enstemmig forkastet. 
 
KOM- 015/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Det nedsettes ikke et eget utvalg for å utrede disse spørsmålene. Formannskapet 
benyttes til å utrede dette videre. 

Formannskapet utarbeider selv mandat for arbeidet. 

 
 
 
016/22: Anke på formannskapssak 113/21 - Søknad om tilskudd fra næringsfondet – 
anskaffelse av nye stoler til Fauske kino 
 
 

 
Kommunestyre 10.12.2021: 
 
 
Behandling: 
Anken ble tatt til følge med 14 (9AP, 1KRF, 2R, 2SV) mot 13 (2FRP, 5H, 5SP, 1 UAVH) 
stemmer. 
 
Per-Gunnar Skotåm (R) fremmet utsettelsesforslag: 
Saken utsettes til neste kommunestyremøte. 
 
R's utsettelsesforslag ble vedtatt med 16 mot 11 stemmer. 
 
KOM- 122/21 Vedtak: 
Vedtak: 

Saken utsettes til neste kommunestyremøte. 
 
Kommunestyre 24.02.2022: 
 
 
Behandling: 
Støtte til stoler Fauske kino, foreslått av Ronny Borge, Høyre 
Det bevilges kr 150.000,- fra næringsfondet til kjøp av stoler til Fauske kino 
 
Forslag fra SP, H, KrF 

 
R's forslag i anken fikk 13 (8AP, 3R, 2SV) stemmer og ble forkastet. 
SP/H/KRF's forslag ble vedtatt med 24 (8AP, 5H, 1KRF, 3R, 5SP, 2SV) mot 3 (3FRP) stemmer. 
 
KOM- 016/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Det bevilges kr 150.000,- fra næringsfondet til kjøp av stoler til Fauske kino. 

 
 
 
017/22: Grunngitt spørsmål til kommunestyremøtet 24. februar 2022 - Rus- og 
psykiatritjenesten 
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Kommunestyre 24.02.2022: 
 
 
Behandling: 
Spørsmålsstiller Anne Godding (R) leste det grunngitte spørsmålet. 
 
 
KOM- 017/22 Vedtak: 
Ordfører svarte: 
Det er betryggende å få tilbakemelding om at brukere av rus og psykiatri tjenesten blir godt 
ivaretatt. Det er imidlertid regisrert 138 brukere med bistand fra rus og psykiatritjenesten i 
2021, og ikke vel 300 som det fremstår som spørsmålsstillingen. Tilbakemeldingen viser 
likevel at ansatte i tjenesten gir gode og viktige tjenester til brukere i Fauske kommune.  
Det er beklagelig at kommunen er i en økonomisk krevende situasjonen og at tiltak rammer 
tjenester som gis til våre brukere. Vi som folkevalgte har – sammen med administrasjonen - 
det ansvaret å sørge for en drift som går i balanse. Samtidig skal lovpålagte tjenester utføres 
på en forsvarlig måte.  
Tiltak er vedtatt for å bringe økonomien i balanse, og da vil noen av tiltakene kunne gå ut over 
de som mottar kommunale tjenester.  
Ett av tiltakene som er vedtatt for Rus og Psykisk helse, er samlokalisering av tjenesten. 
Tjenesten har vurdert at samlokalisering av tilbudet i ett bygg vil åpne for nye muligheter og 
bidra til å skape synergieffekter. Videre gjennomføres tilpasninger og tjenesten vurderer 
muligheter for synergieffekt på tvers av enheter innen samhandlingsområdet Helse og 
omsorg. 
Jeg må minne om at vi har store utfordringer. Vi har høy gjeldsbelastning, et driftsnivå som 
ligger for høyt i forhold til inntektene, og vi har forpliktelser i ROBEK med å dekke inn tidligere 
års merforbruk. Vi har ingen fond – null reservemidler – de må bygges opp ved å levere 
positive netto driftsresultat over år. Derfor er det fortsatt helt nødvendig med nøkterne 
budsjetter, omstilling og en stram økonomistyring for å overholde budsjettene. 
Som ordfører er jeg trygg på at tjenesteområdet ivaretar brukernes behov på en god og 
forsvarlig måte i samsvar med vedtatt planverk. Tjenestene kan ikke gis på samme måte som 
tidligere, de må tilpasses rammene vi har, men vi skal sørge for at de som mottar tjenester 
skal tas vare på. Stillingene som skal reduseres innen rus- og psykisk helsetjeneste kan 
gjøres fordi man får frigitt ressurser med samlokalisering av tjenesten i Moveien, og selv om 
det reduseres i driften skal lovpålagte oppgaver ivaretas og det skal gis et forsvarlig tilbud til 
brukerne. 

 
 
 
 


